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    Zápis z jednání                        
Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  

(dále jen: KINF)  
Jednání:             

Číslo pořadí: 11 
  

Veřejné:  ANO Zapsal: J. TUREK 

           
            

Datum konání:  18.4.2024 Začátek: 16:00 Konec: 18:05 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ANO     
 

           Karel Ulm NE  ANO    
           Petr Lukáš NE  NE   

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal ANO     

 
           Traian Urban ANO     

 
           Martin Sládek ANO      

           Filip Lerbletier ANO      
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

           

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      
                     Další přítomní hosté:  0 
                                                                                                                          
Program: 

1. Schválení ověřovatele zápisu 11. jednání + prezence účastníků 
       (PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

 Představení nového člena 

2. Schválení navrženého programu 11. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č. 10 z jednání KINF 14. 3. 2024  

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

 Inflační dodatek ke smlouvě s Tender systém (Profil zadavatele -Tender Arena) 

 Obnova smlouvy na podporu IDM MČP1 (Identify Manager) 

 Marbes – smlouva na rozvoj agend – dodatek ke smlouvě (prodloužení doby realizace) 

 Volby do EU 2024 – nákup/pronájem NTB 

5. Informace k hlasování Per rollam z 3. – 4.4.2023 

6. Projednání dokumentu OVV, projektový záměr na web 

7. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

9. Rozvojová strategie IT MČP1 

10. Různé 
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1. Schválení ověřovatele zápisu 11. jednání + prezence účastníků 
Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a hostů. Konstatoval, že komise je 

usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je prezenční listina. 

Vzhledem k omluvě p. Ulma bude ověřovatelem p. Soukup. 

 

2. Schválení navrženého programu 11. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl publikován 

na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. 

 

Usnesení KINF č.: 1/11/18.03.2024 

Komise pro informatiku schvaluje program 11. jednání KINF. 

 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

3. Schválení zápisu č.10 z 18.03.2024 z jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 10. jednání KINF, které 

proběhlo 18. 3. 2024. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

Usnesení KINF č.: 2/11/18.04.2024 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 10. jednání konaného 18.03.2024  

 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

Pan předseda vyzval vedoucího odboru informatiky, aby přednesl informace aktuálně připravovaným materiálům 

do rady MČ. Pan Ulrich předložil komisi následující materiály. 

 Inflační dodatek ke smlouvě s Tender systém (Profil zadavatele -Tender Arena) 

Panem vedoucím Ulrichem bylo sděleno, že Právní oddělení MČP1, smlouvu celou pracuje, a inflační 
dodatek tedy na dnešním jednání řešit nebudeme, a nebudeme vytvářet ani usnesení. 

 

 Obnova smlouvy na podporu IDM MČP1 (Identify Manager) 

Pan Ulrich okomentoval a zodpověděl dotazy členů komise k několika údajům ve smlouvě. Hodiny na ve 
smlouvě jsou uvedeny a započítány do celkové částky, dopředně se, ale neplatí se, je pouze fixována 
paušální cena jedné prac. hodiny po dobu trvání. 

Usnesení KINF č.: 3/11/18.04.2024 

Doporučuje Radě MČP1 uzavřít smlouvu na podporu IDM (Identify Manager) 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

http://www.praha1.cz/
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 Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 2023/0723 „PROXIO - rozvoj agendového systému“ (prodloužení doby 
realizace) 

Pan vedoucí Ulrich okomentoval technicko – procesní důvody, kvůli kterým, v rámci jejich dalších 
návazností, dochází k prodloužení doby plnění. Následně proběhla diskuze, po jejím ukončení předseda 
naformuloval usnesení, a vyzval členy komise k hlasování. 

Usnesení KINF č.: 4/11/18.04.2024 

KINF doporučuje Radě MČP1 uzavřít dodatek ke smlouvě, který prodlužuje platnost smlouvy do 31. 12. 2024. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 2023/0880 „Koncept pro budoucí portál občana MČ Praha 1“  

Pan vedoucí Ulrich společně s panem radním Burešem okomentovali technicko – procesní důvody, kvůli 
kterým, v rámci jejich dalších návazností, dochází k prodloužení doby plnění. 

Následně proběhla diskuze, po jejím ukončení předseda naformuloval usnesení, a vyzval členy komise 
k hlasování. 

Usnesení KINF č.: 5/11/18.04.2024 

KINF doporučuje Radě MČP1 uzavřít dodatek ke smlouvě, který mění časový harmonogram plnění smlouvy. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 Uzavření dodatku ke „Smlouvě o poskytování služby ASPI“ 2023/0050 

Pan vedoucí okomentoval dodatek ke smlouvě a ceny licencí. Následně proběhla diskuze, po jejím 
ukončení předseda naformuloval usnesení, a vyzval členy komise k hlasování. 

Usnesení KINF č.: 6/11/18.04.2024 

KINF doporučuje pokračovat dále k podpisu tohoto dodatku s tím, že je doporučuje, aby právní oddělení, před 

předložením Radě MČP1, vyjasnilo celkovou roční cenu a celkovou cenu 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 Volby do EU 2024 – nákup/pronájem NTB  

Pan vedoucí Ulrich sdělil k tomuto bodu, že projednání řešení notebooků potřebných pro realizaci voleb 
do EU parlamentu, které budou probíhat na začátku června, přesuneme na příští jednání, a předloží na 
něm komisi k projednání nabídku, na zapůjčení, neboť z důvodů časových, technických a procesních, 
bychom se při případné realizaci nákupu nových, (samozřejmě pomocí záměru, realizace, a potvrzení 
výherce výběrového řízení),  pro naše uživatele, v rámci výměny zastaralých NTB, které nyní používají, 
mohli dostat do velkého časového presu, v rámci stávajících délek jejich dodání.  

PZN: K této části bodu 4. nebylo vytvářeno usnesení. 

 

5. Informace k hlasování Per rollam z 3. – 4.4.2023 

Na základě jednacího řádu komisí MČP1 zadáváme hlasování Per rollam do zápisu z nejbližší 
nadcházející schůze.  

Toto hlasování se dělo na základě Usnesení KINF č.: 5/10/14.03.2024:  

KINF, na základě žádosti vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha se rozhodla, schválit výsledky veřejné 
zakázky „Investice do rozšíření VMware farmy MČP1“ (ev. číslo: 24/0019/VZ)“ hlasováním Per Rollam. 
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Usneseni KINF k hlasování Per rollam 3. - 4.4.2024: 
"Komise pro informatiku bere na vědomí zprávu o hodnocení nabídek pro podlimitní veřejnou zakázku „Investice 
do rozšíření VMware farmy MČP1", ev. číslo 24/0019/VZ, zadávanou ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 
53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek v platném znění. Komise pro informatiku svým 
usnesením doporučuje Radě MČ Praha 1 přidělit realizaci předmětné veřejné zakázky dodavateli Rexonix s.r.o., 
IČO: 04493982, se sídlem Pod višňovkou 1661/35, Krč, 140 00 Praha 4." 

Pan předseda vznesl otázku na členy komise, jestli někdo vznáší nějakou námitku proti průběhu a výsledku 
korespondenčního hlasování pomocí emailové komunikace (Per rollam). Nikdo z přítomných námitku nevznesl. 
Následně pan předseda požádal o stvrzení souhlasného stanoviska komise hlasováním. 

Usnesení KINF č.: 7/11/18.04.2024 

Komise pro informatiku potvrzuje platnost hlasování Per rollam, jež proběhlo 3. – 4.4.2024. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

6. Projednání dokumentu OVV, projektový záměr na web 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Pan předseda uvedl tento bod připomenutím, že cca před dvěma měsíci se KINF usnesla, že pan předseda 

T. Hamr, provede na OVV (oddělení vnějších vztahů MČP1) edukaci, abychom jako městská část, přistupovali 

moderněji k naší webové prezentaci. Dále sdělil, že v rámci několika jednání, s paní vedoucí K. Šnejdarovou toto 

téma probral, a paní vedoucí projevila notnou dávku kompetence k tomuto tématu, a na základě projednaných 

informací a faktů vypracovala dokument k záměru na nový web Prahy 1.  

Zmíněný dokument byl předsedou komise T. Hamrem zaslán členům KINF emailem dne 13.4.2024, (PDF s názvem 

„projekt_zaměr_webP1“), a zároveň i uložen na SharePoint MČP1, s žádostí, aby si dokument členové KINF 

přečetli, neboť bude na nadcházejícím jednání (18.4.) projednáván a posuzován. 

Po uvedení bodu pan předseda vyzval zúčastněné k diskuzi nad dokumentem, a nad tématem webu P1 vůbec. 

Stěžejní informace, a zásadní prohlášení z diskuze, naleznete sepsané v bodech níže. 

 Martin Sládek, sdělil, že web – webová prezentace městské části a úřadu, jako taková je záležitostí a 

odpovědností OVV, a informatika by měla zajišťovat pouze technický chod a obhospodařovat technické 

zázemí webu, tedy HW – servery n kterých web běží, atd. 

 Pan radní Bureš sdělil, že dokument o záměru na nový web vítá, že je potřeba nastavit jasné kompetence, kdo 

za jaké informace a jejich zveřejňování odpovídá, které informace jsou povinně zveřejňované ze zákona, a 

které jsou ty ostatní, jež chce P1 zveřejňovat na svých webových stránkách. Dále, aby nové stránky byly 

kvalitní redakční systém, odpovídající aktuálním standardům. 

 Pan Předseda přednesl, že v dalším kroku, který se navrhuje je, aby se naprosto vyloučili případné pochybnosti 

o tom, které weby, a jaké domény MČP1 provozuje, a které ne, a s kterými Rada souhlasí, že jsou ve vlastnictví 

MČP1, a s nimiž souhlasí, že je MČP1 bude provozovat, a následně by si měl, ze strany MČP1, někdo 

jednoznačně nad nimi převzít patronát, oficiálně, dokumentově. Toto je jednou z ambicí tohoto dokumentu, 

a záměru. Tedy, že Praha 1 jednoznačně řekne, které weby provozuje a z jakého důvodu.  

 Pan předseda pokračoval informací, že upozornil paní Šnejdarovou na existenci informační části webu tzv. 

„municipalit“, a že podle zákona o digitální službě existuje portál služeb - „Portál občana“. Ještě se budeme 

muset bavit o tom, jak budou tyto dvě věci spolu propojeny, každopádně, paní vedoucí Šnejdarová si neklade 

ambici přebírat povinnosti „Portálu občana“. Samozřejmě určitě bude dobré harmonizovat způsob této 

prezentace. Odpovědnost má dvě části, 1. co budeme komunikovat, jakým způsobem, podoba grafiky, jak to 

bude rozčleněné, a to patří do diskutovaného dokumentu, a to je ambicí paní vedoucí Šnejdarové, a oddělení 

OVV, 2. technická, tedy, že to zřejmě bude v infrastruktuře, bude to potřeba kyberneticky zabezpečit, bude 

potřeba zvolit kompatibilní technologie, atd. Je tam jednoznačně i úloha odboru informatiky, aby tento 

projekt zabezpečila po technické stránce. 

 Pan radní Bureš podal informaci, že historicky, stávající web praha1.cz, běžel na svém začátku na robustním 

redakčním systému, který byl za několik let svého běhu nahrazen Wordpressem, protože web graficky zastaral 
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a potřeboval re-design. Také sdělil, že informace distribuované „hlášením rozhlasu“ – doména praha1 online 

se nyní musí ručně přepisovat ručně, neboť ze strany webu praha1.cz není nastavena automatizace. 

 Pan předseda Hamr sdělil, že budoucí dokument - strategie webu by měl vyřešit vlastnictví webů a domén 

Prahy 1, a do tabulky, která je ve stávajícím dokumentu, by měli být vypsané případné další předmětné další 

weby, které souvisí s Prahou 1. Inventura webů tedy bude součástí dalšího stupně dokumentu. 

 David Soukup připomněl, že musí byt v dokumentu popsány role (zodpovědných pracovníků), kteří budou 

plnit obsah webu, neboť celý projekt bude vyžadovat lidské zdroje na straně úřadu. Součástí systému by také 

mělo být schvalovací work-flow, publikování informací v dané sekci webu, daného odboru. 

 Z projednávání dokumentu zúčastněnými vyplynulo, že do něj budou doplněny připomínky, z diskuze, a 

následně bude předložen Radě MČP1, a že komise bude požadovat, v další projektové fázi, podrobnější 

zpracování tohoto dokumentu. 

PZN: 17:45 odešel pan Filip Lerbletier 

Na základě projednání dokumentu a následné obsáhlé diskuze o webu praha1.cz, portálu občana P1 a dalších 
„mikro webů“, vytvořeních hlavních webových stránek na nové platformě, modifikaci ostatních, případného 
spojení některých, bylo naformulováno obsáhlejší usnesení, s několika body.  

Usnesení KINF č.: 8/11/18.04.2024 

 Komise pro informatiku a smart cities Rady MČP1 (dále jen KINF) doporučuje (tabulku) na 3. straně 
předloženého dokumentu „Úvodní analýza/projektový záměr Nové webové prezentace Praha 1“ 
doplnit o úplný seznam známých domén, a místa s otazníky nahradit pravdivými informacemi. 

 KINF doporučuje zahrnout do dokumentu upřesnění a spolupráci s projektem „Portál občana“, ve 
vazbě na odpovědnost. 

 Dále KINF požaduje, aby dokument specifikoval vytvoření jednoznačné hranice, mezi webovými 
stránkami „praha1.cz“ a „Portálem občana“. 

 KINF požaduje, aby se stávající předložený dokument jmenoval (pouze) „Úvodní analýza“. 

 KINF doporučuje Radě MČP1, aby schválila zpracování projektového záměru, ve smyslu tohoto 
dokumentu, na půdě OVV. 

 KINF požaduje, aby jí byl předložen další stupeň projektového záměru k projednání. 

 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

7. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

V tomto bodě bylo nadneseno panu radnímu panem M. Sládkem téma HCL Notes licencí, MS Exchange,  

analýza - katalog aplikací HCL Notes, atd. 

Pan radní tedy přednesl k tomuto tématu následující: 

 O přechodu na MS Exchange mluvíme již delší dobu 

 Jde o to, že HCL Notes nyní potřebujeme z důvodu velkého počtu Notesovských aplikací   

 Při přechodu na emailového klienta Microsoftu Outlook, bychom stejně museli mí ještě na nějakou 

přechodnou dobu HCL Notes, kvůli používání některých potřebných aplikací. 

 Je také potřeba zjistit – domluvit předem cenu licencí s Microsoftem. 

 Cílem je dopracovat se k celkovému propojení uživatelských služeb Microsoft  pošty, kalendářů, MS Teams, 

atd. 

 Zároveň postupně opouštět prostředí HCL Notes, z důvodu jeho používaných aplikací, jejichž počet bychom 

postupně zmenšovali přechodem, převodem, přepisem, používáním jiných systémů.  

K bodu č. 7 nebylo vynášeno usnesení. 
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8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

 Pan vedoucí Ulrich poděkoval za slovo, a sdělil, že všechny aktuální informace pro dnešní jednání již přednesl 

v předcházejících bodech, a předal zpět slovo panu předsedovi Hamrovi. 

K bodu č. 8 nebylo vynášeno usnesení. 

 

9. Rozvojová strategie IT MČP1 

 Informace k bodu o rozvojové strategii budou předneseny na následujícím jednání, neboť tento bod byl navržen, jako stálý 

bod do programu, a z časových důvodu, kdy se komise zaobírala notnou část svého aktuálního jednání projednáváním 

dokumentu k bodu č. 6, a následnou diskuzí k projektovému  záměru na nový web P1.  

K bodu č. 9 nebylo vynášeno usnesení. 

10. Různé 

 Pan předseda vznesl dotaz, jestli má někdo z členů ještě nějaké téma k projednání. Nikdo z členů nevznesl návrh dalšího 

tématu k projednání. 

 Pan předseda Hamr tedy poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání komise. 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.11/18.04.2024        

  

Zápis sepsán dne:  2.5.2024  

Předán k ověření:  6.5.2024   

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  


